
 

Referat for generalforsamling 2023 

 
Afholdt i cafeen, Gjesinglund Alle – Gjesing Fritidscenter kl. 17.00 
 
15 fremmødte udover bestyrelsen: Birgitte, Otto, Britta, Tanja med afbud fra Oscar og Flemming. 
Birgitte byder velkommen. 
 
 

1. Valg af dirigent: Otto 
Otto starter generalforsamlingen og erklærer at den er retmæssigt indkaldt. 

 
2. Valg af referent: Bettina valgt 

 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år v. formanden: 

Birgitte læser formandens beretning op. 
Beretningen godkendt. 
Vedlagt i bilag 

 
4. Forelæggelse af årsrapport for det forløbne år til godkendelse 

Birgitte fremlægger regnskabet for 2022, gennemgår indtægter og udgifter. 
Der oplyses, at der pr. 21.02.22 var 66 medlemmer og samme dato i 2023 var der 74 
medlemmer. 
Der er ingen spørgsmål til regnskabet, regnskabet er godkendt. 
Vedlagt i bilag 
 

5. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr:  
Fastsat som tidligere og godkendt. 
 

6. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år:  
Birgitte gennemgår budget for 2023. Der er rettelser til sponsorater og udgifter i 
Sønderhede. Det rettes og budgettet godkendes med et forventet underskyd på 60.000 dkr. 
Der opfordres til at indgive ønsker om sponsorater, der kan søges. 

 
7. Behandling af indkomne forslag:  

Der var ingen indkommende forslag. 
 

8. Valg til bestyrelse: 
 

• Valg af formand (ulige år) / Valg af kasserer (lige år) 
o Flemming er på valg: genvalgt 

 

• Valg af bestyrelsesmedlemmer 
o Britta er på valg – ønsker genvalg 
o Tanja er på valg – ønsker ikke genvalg 

 
Britta klappes genvalgt. 
Bettina stiller spørgsmålstegn ved hvorfor Britta er direkte genvalgt? 
Otto henviser til §13 i vedtægterne, at det kun er Tanjas plads, der nu er valg til, fordi Britta er 
genvalgt til sin post. Bettina er ikke enig. 



 
Britta forbliver valgt. 
Rune og Martin stiller op til den ledige post efter Tanja. 
Der laves hemmelig afstemning ved Otto. 
Rune vælges. 
 

• Valg af suppleant:  
Otto er afgående suppleant og ønsker at stille op igen. Ingen modkandidater, derfor er Otto 
genvalgt. 
 

• Valg af revisor:  
Erik er genvalgt. 
 

Eventuelt: 

• Birgitte informerer om, at alle medlemmer i klubben får 20% kontantrabat ved Flügger i 
Gjesing samtidigt med at klubben optjener 5% i bonus af alle køb, der markeres under 
Esbjerg Archery. 

• Birgitte foreslår et ad-hoc udvalg ift. søgning af sponsorater. Birgitte deltager i udvalget og 
evt. interesserede kan kontakte Birgitte på kasserer@esbjergarchery.dk 

• Patrick spørger til nyt udstyr til reparation af compound buer, Birgitte foreslår at der søges 
om det via sponsorat 

• Otto forslår at der kan laves en samling i klubben om trimning af compound buer 

• Otto informerer om klubbens 3D vinterstævne som netop er afholdt med stor succes. Hvis 
nogen har lyst til at være med til at opsætte bane etc. Til stævner skal de kontakte Otto. 

• Søren spørger om opgradering af værkstedet, hvortil Otto forklarer at erfaringen viser at der 
forsvinder udstyr og mangler oprydning. 

• Søren tilbyder at samle unge skytter og tage dem med på 3D banen, hertil byder Erik sig 
også. 

• Birgitte nævner, at bestyrelsen vil give trænerne besked om denne mulighed. 

• Rune henviser til mail sendt til bestyrelsen den 18.2 ift. udvikling af skytter med lyst/talent 
og hvordan vi vil gøre det. I henhold til at punktet ikke er sendt rettidigt og der ikke kan 
behandles henvises til at bestyrelsen drøfter emnet på bestyrelsesmødet og med trænerne. 

• Drøftelse af mulighederne for nøgler til klubben. Det blev oplyst, at alle skytter over 18 år 
har mulighed for, at få en nøgle. Hvorimod forældre til ungdomsskytter har to muligheder. 
Enten betale passivt forældremedlemsskab til 900 kr eller deltage i 12træner kursus. 
Johnny oplyser, at hvis man ønsker mere træningstid kan man skyde sammen med 
mandag-onsdag holdet såfremt der er plads. 

• Oscar spørger hvilke regler, der gælder for at tage gæster med i klubben. Bestyrelsen 
oplyser, at én fra bestyrelsen skal orienteres hver gang man tager personer udenfor 
klubben med i vores lokaler/skydebane. Dette gælder både for gæstetrænere, gæsteskytter 
og gæster, som blot opholder sig på vores områder. 
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Endelig slap vi ud af Corona’ens skygge og kunne vende tilbage til normale forhold, med 
masser af aktivitet, træning og stævner. Det har været et godt år i alle henseender, ved 
Esbjerg kommunes fejring af Danske mestre i musikhuset stillede vi med ikke mindre end 
9 skytter som har vundet flere mesterskaber i løbet af året, både Danske og Nordiske. Vi 
har mange konkurrence aktive skytter, men heldigvis også mange som kommer til træning 
for hyggen og den gode stemnings skyld, bliv endelig ved med det. 
 
Hyggen og den gode stemning bliver bla. skabt af vores gode og engagerede trænerteam, 
som skal have ros for en stor indsats. I år kunne vi også byde velkommen tilbage til 2 
tidligere eliteskytter, som meldte sig ind på dette trænerteam. Derudover har vi Otto og 
Erik, som gør en stor indsats med at vedligeholde klubbens udstyr og afholdelse af 
stævner, og selvfølgelig bestyrelsen. 
 
Klubben er baseret på frivillighed. Der er rigtig mange opgaver, både store og små, som 
man sagtens kan hjælpe til med uden at være bestyrelsesmedlem eller træner. Det er alt 
fra rengøring af klubbens faciliteter, indkøb af sodavand og kaffe mv, hjælp ved stævner, 
osv. I dag er der nogle få som hjælper til med disse ting, men vi kan sagtens bruge flere. 
Så hermed en opfordring til at melde sig på banen hvis man ønsker at hjælpe til, og være 
med til at bevare hyggen og den gode stemning. 
 
Noget nyt og spændende fra forbundet er, at de arbejder på at få bueskydning på 
programmet til DM ugen i Aalborg, som sendes på landsdækkende tv. Det de arbejder 
med er DM i holdskydning, men om det både er senior og ungdom, hvilke buetyper, om 
det kun er guld finalerne, er ikke afgjort endnu. Hvordan man skal kvalificere sig er heller 
ikke bestemt endnu, da det jo er kvalifikationsskydningen til DM der sætter holdet, og DM 
ugen er i sommerferien hvor DM først er efter sommerferien. Det skal foregå på havnen i 
Aalborg, så det er en fed kulisse og rigtig god promovering af vores sport. 
 
Igen i år har vi søgt og fået midler fra diverse puljer, som bla. er blevet brugt på nye 
stativer i kælderen. Vi har også fået tilkendegivelse fra Esbjerg kommune om et stort 
tilskud til renovering af klubhuset i Sønderhede, et arbejde vi håber påbegyndes i løbet af 
foråret eller sommeren. Tilskuddet er desværre langt fra nok, så også her vil vi prøve at se 
om vi kan løse nogle af opgaverne selv, f eks ved at afholde arbejdsweekender eller 
lignende. 
 
Fremtiden for Gjesing fritidscenter ligger fortsat hen i det uvisse. Der går rigtig mange 
rygter, men endnu er der ikke meldt noget officielt ud fra kommunen. 
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